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Az előző küldöttgyűlés óta több fontos változtatás is bevezetésre került, ami az informatikai 

struktúrával összefüggésbe hozható. Bevezetésre került a tisztségviselők között egy Trello 

nevű projektmenedzser program. Bővebb információk itt. 

Horváth Tamás és Szabó Áron segítségével a számítógépparkunk közel fele Windows 10 

operációsrendszerre lett frissítve. Ezúton is köszönöm nekik a közreműködést. Ezen felül ezek 

a gépek megkapták a legújabb Office csomagot az Office16-ot. Mivel csak frissítés történt, 

emiatt a fájlok megmaradtak, és többé-kevésbé a beállítások is. Amit újra kellett konfigurálni 

az a nyomtatónak a felismerése, de ezt egy gyors beállítással orvosoltam. A frissített gépek: 

Déli Hali 2, Déli Hali 5, Déli Hali 6, Északi Hali Irodavezető. 

Az eltelt idő alatt Rozival, az Északi Hallgatói Iroda multifunkcionális nyomtatójával 

rengetegszer meggyűlt a problémám. Lukács Márton a hibákat jelezte felém, és időmhez 

mérten pár napon belül elhárítottam a problémát. A szkennelés újra működésképes, bár 

ebben sok segítséget kaptam a TÜSZ részéről. A beállítások után szükségét éreztem annak, 

hogy Rozi teljes mértékben a hálózatra legyen kötve, így ezt a lépést is megtettem, immáron 

más számítógép segítsége nélkül eléri bármely eszköz a nyomtatói funkcióit. 

A TEOn végzett munkám során megismerkedtem egy Maci becenevű(sajnos a teljes nevét 

nem tudom) rendszergazdával, akinek sok kérdést tudtam feltenni a munkáinkkal 

kapcsolatban. Ismertette velem, hogy a legújabb JAVA alatt, illetve Windows 10 operációs 

rendszeren is tökéletesen fut az iktató program. Továbbá megemlítette, hogy főleg Mozilla 

Firefox és Internet Explorer böngészőkben lehet iktatni, a Chrome jelenleg alkalmatlan erre. 

Balogh Dániel kérésére több számítógépre is megigényeltem a NEPTUN klienst, így a Déli 

Hallgatói Iroda Elnöki gépe tehermentesült. Ennek köszönhetően a Déli Irodában a vezetőség 

végre kihasználhatja a két gép adottságait. Később az EHÖK kérésére összeszedtem, hogy 

melyik IP címeken használjuk a klienst. 

Az Informatikai Igazgatóság küldött egy tesztelésre szánt projektet. Egy felhő alapú rendszert 

kezdenek kiépíteni, amely segítségével egy fix tárhelyen (ami nem azonos a caesar 

rendszerrel) tárolhatjuk az adatainkat, és oszthatjuk meg másokkal. Erről egy tájékoztatót 

küldtem a képviselőknek. 

2015.11.27.-én ünnepeltem a születésnapomat, és szeretném megköszönni a TTK HÖK összes 

tisztségviselőjének a meglepetést, amivel készültek. Igazán megható volt, és ilyenkor mindig 

jó érzés tölt el, hogy milyen kellemes egy ilyen csapat tagja lenni. 

A gólyabálon a dohányzó zenéjéért voltam felelős. Ez abban merült ki, hogy hangtechnikára 

kötve a laptopom, youtuberól ment egy lejátszási lista. A lista összeállítását köszönöm Józsa 

Kornélnak. 

http://trello.com/


Az Északi Kioszk jelenleg otthon van nálam, elkezdődött a beintegrálása a használatba. 

Egyelőre azon dolgozom, hogy Android rendszert telepítsek rá, azonban a hely elfoglalása a 

Winchesteren problémába ütközik folyamatosan. 

Ezeken kívül a napi rutinfeladataimat elláttam. Az e-mailekre a lehető leggyorsabban 

reagáltam, és lehetőségeimhez mérten igyekeztem a legkifejtettebb választ adni. 

Amennyiben további kérdéseitek lennétek, készéggel válaszolok szóban a küldöttgyűlésen, 

illetve e-mailben. 
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